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 Protokół nr 96/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 24 sierpnia 2021 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 

Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do 

nieodpłatnego używania sprzętu przeznaczonego na wyposażenie dla Punktu Szczepień 

Powszechnych Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów Nr 93/2021, 

94/2021, 95/2021. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 93/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 93/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 94/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 94/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 95/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 95/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana                        

B. Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim  

w sprawie zamknięcia Punktu Szczepień Powszechnych. 

/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski oraz pani Mariola Haska – pielęgniarka naczelna/ 

 

Pani Haska poinformowała, że jest coraz mniej pacjentów zainteresowanych szczepieniami.  

W tej chwili jedyną szczepionką, na którą zapisują się pacjenci, jest szczepionka firmy  

Johnson&Johnson oraz na drugą dawkę szczepionką firmy Pfizer. Dodała, że prowadzenie 

punktu szczepień przez cały tydzień nie ma sensu, ponieważ nie ma tylu chętnych na 

szczepienie. Stwierdziła, że jeżeli punkt szczepień miałby funkcjonować, to mógłby być 

otwarty raz w tygodniu. Najlepszym dniem byłby piątek.  
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Pan Kurowski stwierdził, że chciałby zweryfikować treść swojego pisma i rzeczywiście 

ograniczyć funkcjonowanie punktu szczepień do jednego dnia w tygodniu.  

Pan Starosta przyznał, że funkcjonowanie punktu przez cały tydzień na chwilę obecną 

rzeczywiście nie ma sensu. Natomiast jeden dzień w tygodniu powinien być otwarty.  

Pani Haska dodała, że na chwilę obecną firma Johnson&Johnson nie potwierdziła dostaw do 

Polski. 

Pan Kurowski poinformował, że punkt bierze udział w wyjazdowych szczepieniach pacjentów. 

Dodał, że wycofuje wniosek w sprawie zamknięcia punktu szczepień. 

 

Pismo pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 3. 

 

/pan B. Kurowski oraz pani M. Haska opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy 

Grodziczno w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi nowomiejskiemu na 

zadanie pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 1252N Mroczenko-Montowo oraz 

na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej 1250N polegającej na wzmocnieniu 

nawierzchni w Trzcinie”.  

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęło pismo Wójta Gminy Grodziczno w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej powiatowi nowomiejskiemu na zadanie pod nazwą „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1252N Mroczenko-Montowo” w wysokości 158 821 zł. Gmina zadeklarowała 

również pomoc finansową na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej 1250N polegającej na 

wzmocnieniu nawierzchni w Trzcinie” w wysokości 70 000 zł.  

 

Pismo Wójta Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 4. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana                      

K. Piechockiego – dyrektora Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy  

w sprawie zwiększenia środków na realizację zadania pod nazwą „Przebudowa budynku 

użyteczności publicznej położonego przy ul. Skrajnej 1 w Pacółtowie na cele Powiatowego 

Środowiskowego Domu Samopomocy – Etap I”.  

/na posiedzenie wszedł pan K. Piechocki – kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy/ 

 

Pan Starosta poinformował, że sytuacja na rynku remontowym jest niekorzystna, ceny poszły  

w górę. Dodał, że oferty przetargowe są znacznie wyższe niż zabezpieczone środki na remont. 

Wyjaśnił, że na realizację powyższego zadania brakuje środków w wysokości 305 004,70 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu jaka jest ich decyzja w powyższej kwestii. 

Członkowie Zarządu przychylili się do zwiększenia środków w wysokości 305 004,70 zł na 

realizację powyższej inwestycji. 

Pan Skarbnik poinformował, że decyzja Zarządu zostanie uwzględniona w zmianach  

w budżecie powiatu. Przy ich omawianiu Skarbnik wyjaśni szczegółowo jak zabezpieczy środki 

na to zwiększenie. 

Zarząd rozpatrzył pozytywnie wniosek pana K. Piechockiego.  

 

Wniosek pana K. Piechockiego stanowi załącznik nr 5. 

/pan K. Piechocki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani                          

K. Trzaskalskiej- dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w sprawie 

wynajmu pomieszczenia z przeznaczeniem na sklepik szkolny.  

/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

 

Pani Widźgowska poinformowała, że wpłynął wniosek w sprawie wynajmu pomieszczenia  

w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku przez Gminną Spółdzielnię „Samopomoc 

Chłopska” w Kurzętniku z przeznaczeniem na sklepik szkolny na okres od 01.09.2021r. do 

30.06.2022r.  

 

Pismo pani K. Trzaskalskiej stanowi załącznik nr 6. 

 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością” w zamian za wkład pieniężny.  

Pan Starosta poinformował, że projekt uchwały dotyczy dokapitalizowania szpitala. Dodał, że 

na dokapitalizowanie szpitala w tegorocznym budżecie zabezpieczono środki w wysokości 

1 500 000 zł. Nadmienił, że po analizie budżetu z panem Skarbnikiem proponuje się wnieść do 

spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną  

odpowiedzialnością” wkład pieniężny w wysokości 400 000 zł. 

Zapytał Członków Zarządu o wypowiedzenie się w powyższej kwestii. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty odnośnie kwoty 

dokapitalizowania szpitala. 

Pan Starosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

spółki działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością.  

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na rozbudowie z przebudową drogi gminnej nr 180016N Słupnica-Podlasek 

Mały.  

/na posiedzenie wszedł pan A. Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

 

Pan Samsel poinformował, że jest to istniejąca droga. Przewidywane jest lekkie poszerzenie 

drogi i przebudowa. 
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Pan Buliński stwierdził, że z opisu do projektu zagospodarowania terenu wynika, iż 

przebudowywana droga nie będzie spełniała norm technicznych, o których jest mowa  

w przepisach. Dodał, że z tego opisu wynika, iż jest to droga kategorii L. 

Pan Samsel wyjaśnił, że wydział nie zajmuje się warunkami technicznymi inwestycji. 

Pan Buliński stwierdził, że wydajemy opinię w tej sprawie. 

Pan Samsel odpowiedział, że my wydajemy tylko opinię na temat inwestycji. Dodał, że  

wszystkie rozważania dotyczące inwestycji będą na etapie projektu budowlanego. Decyzje będą 

podejmowali inspektorzy nadzoru.  

Pan Buliński stwierdził, że jest za modernizacją infrastruktury, ale jeżeli wczytamy się  

w szczegóły, to w tym przypadku projektowana jest droga o szerokości 4 m, natomiast droga o 

kategorii L powinna mieć 5,5 m szerokości. Dlatego też planowana modernizacja nie spełnia 

wymogów technicznych. 

Pan Starosta zaproponował, że Zarząd wyrazi pozytywną opinię, a kwestie parametrów 

technicznych będą weryfikowane na dalszym etapie postępowania. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował inwestycję drogową.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek Gminy Biskupiec wraz z załącznikami stanowi Nr 7. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Lekarty. 

 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to: zabudowa letniskowa, 

zabudowa usługowa, zabudowa usług technicznych, droga wewnętrzna oraz ciąg pieszy. Dodał, 

że Wydział Architektury i Budownictwa w wyniku analizy dokumentacji, po zasięgnięciu 

opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa, nie zgłosił uwag do uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Pani Łątkowska zgłosiła błąd w opinii Wydziału Architektury i Budownictwa, poinformowała, 

że jest wpisane: „w obrębie geodezyjnym Bratian” a powinno być „w obrębie geodezyjnym 

Lekarty”. 

Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 

 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 8. 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 9. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 10. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wprowadzenia „Instrukcji postępowania w zakresie przeciwdziałania praniu 

pieniędzy oraz finansowaniu terroryzmu”.  

Pan Skarbnik poinformował, że ustawa z dnia 1 marca 2018r. o przeciwdziałaniu praniu 

pieniędzy oraz finansowaniu terroryzmu, nakłada na jednostkę samorządu terytorialnego 

opracowanie instrukcji postępowania w zakresie przeciwdziałania praniu pieniędzy oraz 

finansowaniu terroryzmu. Dodał, że powyższa instrukcja będzie obejmować wszystkie 

jednostki organizacyjne powiatu oraz zapoznają się z nią wszyscy pracownicy Starostwa 

Powiatowego. Nadmienił, że koordynatorem do spraw współpracy z Generalnym Inspektorem 

Informacji Finansowej w ministerstwie właściwym do spraw finansów publicznych będzie 

Skarbnik Powiatu. Natomiast podczas nieobecności Skarbnika Powiatu funkcję koordynatora 

pełnić będzie Główny Księgowy Starostwa Powiatowego. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm.  

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz  

w budżecie powiatu na rok 2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/160/2020 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm.  

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do nieodpłatnego używania sprzętu 

przeznaczonego na wyposażenie dla Punktu Szczepień Powszechnych Szpitala 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

 

Pan Skarbnik poinformował, że powiat otrzymał środki na zakup sprzętu dla Punktu Szczepień 

Powszechnych z Funduszu Walki z Covid-19.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem o miejscach 

publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów 

Polskich. 

 

Raport ZPP stanowi załącznik nr 11. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 

 
                                                                                                        Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                                      Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak 


